
JØVIK UTVIKLINGSLAG 
REFERAT STYREMØTE 

 
  

Dato  19.01.2021 
Tidspunkt  19.00 
Sted  Bygdehuset Olderbakken 

 

SAKSLISTE 

 

Sak nr. SAK Kommentarer, behandling 
Sak 4-21 Referatsaker/Infosaker Mobildekning. Teams-møte med Tromsø kommune og 

Telenor. Vedtak prioritering: 1 Nakkedalen, 2 
Kattfjordeidet 3 Rekvika.   
Midler samfunnsløftet: Vi fikk avslag på støtte. (se siste 
møte).  
Navnevalg – Jøvik /Jøvika.  
Styrehonorar: (Se eventuelt forrige møte). Hvert 
styremedlem kan få inntil Kr.10000 uten at det blir 
skattelagt.  
Boligbygging i distriktet:  Bjørn har tatt opp saken med 
hovedstyret og prøver å få det inn som en sak til 
årsmøtet i HS.  
 

Sak 1-21 Mulig ny søknad om 
lakseoppdrett i Breivik og på 
Reinøya fra Wilsgård 
fiskeoppdrett.  
  

Forslag: Vi samler inn argumenter fra utviklingslagene i 
Ullsfjord og forfatter en felles uttalelse.  
Vedtatt.   
  

Sak 5-21 Årsmøtet 18.2.2021 Bjørn tar ansvaret for info til alle i bygda.  
 

Sak 6-21 Ny offisiell facebookside? Vi kontakter først hovedstyret med hensikt å få kontroll 
på nåværende side.  Fører ikke det fram etablerer vi en 
ny side med regler for administrasjon og bruk.  
 

Sak 7-21 Eventuelt Ingen saker.  
 

TILSTEDE 
 Odd-Egil 
Bjørn 
Jan Arne Karlsen 
Asbjørn 
Einar  


